



# The Study

THE WORLD NEEDS  
GREAT WOMEN

LE MONDE A BESOIN DE  
FEMMES FORMIDABLES

AFTER SCHOOL PROGRAMME  
KINDERGARTEN TO GRADE 6

.....

LEARNING, FUN AND FRIENDSHIP  
APPRENTISSAGE, PLAISIR ET AMITIÉ





## AFTER SCHOOL SERVICES

KINDERGARTEN TO GRADE SIX

The Study supports its kindergarten to grade 6 families by offering exciting, enriching, and bilingual After School services which balance homework assistance with creative and physical activities. Throughout the year, Study families can register their daughter(s) to the After School Programme, from one to five days a week, that includes the extended day and homework supervision and after-school activities. We also offer a variety of popular activities on Full-Day PED days and Early Dismissal days.

## SERVICES PARASCOLAIRES

DE LA MATERNELLE À LA 6<sup>E</sup> ANNÉE

Dans le cadre de son engagement à appuyer les familles des élèves du primaire, l'école offre des services parascolaires bilingues intéressants et valorisants, qui forment un bon équilibre avec l'assistance au devoir et les activités de création. Tout au long de l'année, les familles peuvent inscrire leurs filles, un à cinq jours par semaine, au service de garde qui inclut la supervision des devoirs et des activités après l'école. Nous offrons aussi une variété d'activités lors des journées et demi-journées pédagogiques.



## OUR PROGRAMME

There are many fun activities and services for students to try:

- ✦ Outdoor play
- ✦ Games
- ✦ Arts & Crafts
- ✦ Homework Club
- ✦ Computers & iPads
- ✦ Healthy After-School snacks
- ✦ Extracurricular activities such as Ballet, Yoga, Mad Science, Zumba, French conversation.
- ✦ Full-Day PED Day Programmes such as field trips to exciting locations around Montreal like, Clip 'n Climb Centre, the Science Centre, tobogganing at Murray Hill Park.
- ✦ Early Dismissal and daily drop in program



Visit us online:  
[thestudy.qc.ca](http://thestudy.qc.ca)



## NOTRE PROGRAMME

Nous offrons à nos élèves plusieurs activités et services:

- 🌸 Activités extérieures
- 🌸 Jeux
- 🌸 Arts plastiques
- 🌸 Club des devoirs
- 🌸 Ordinateurs & IPads (jeux éducatifs et devoirs)
- 🌸 Collations nutritives
- 🌸 Activités parascolaires : yoga, science en folies, Zumba, ballet, conversation en Français.
- 🌸 Programme des journées pédagogiques comprenant des sorties passionnantes autour de Montréal tels que Clip 'n Climb, le Centre des Sciences, faire de la luge au parc Murray Hill.
- 🌸 Demi-journée pédagogiques et services de dépannage.



**AFTER SCHOOL PROGRAMME** open from 2:45pm to 6pm every school day. Full-Day PED programs open from 8am to 5pm.

Fees for the After School Programme are available at the beginning of the school year. If not registered in the program, the daily Drop In fee is \$30.

**LE PROGRAMME PARASCOLAIRES** est ouvert de 14h45 à 18h00 chaque jour d'école. Le programme de journée pédagogique est ouvert de 8h00 à 17h00.

Vous serez informé des frais avant le début de l'année scolaire. Pour les élèves qui ne sont pas inscrites, des frais de \$30 s'appliquent par jour pour un service de dépannage.



# The Study

3233 The Boulevard  
Westmount (Québec) H3Y 1S4  
[thestudy.qc.ca](http://thestudy.qc.ca)

---

The After School Programme operates under the supervision of experienced and bilingual educators. For more information about The Study's After-School Services, please contact Ms. Myrka Dubois, Coordinator, After-School Services at [afterschool@thestudy.qc.ca](mailto:afterschool@thestudy.qc.ca) or 514-935-9352 x 314

Le programme parascolaire opère sous la supervision d'éducatrices expérimentées et bilingues. Pour en savoir plus sur les services parascolaires, veuillez communiquer avec Ms. Myrka Dubois, Coordinatrice des services parascolaires, à [afterschool@thestudy.qc.ca](mailto:afterschool@thestudy.qc.ca) au 514-935-9352, poste 314.